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Mötesanteckningar 

Beslut 

Inga beslutspunkter 
 

Information 
 
1. Återkoppling från verksamhetsmöten 

 
Styrgruppen 

• Korttidsbemanning- LAS-förändringarna innebär att AVA försvinner och ersätts av 
SÄVA, som ger snabbare företrädesrätt, snabbare inkonvertering. HR presenterade 
förslag på hur vi skulle kunna lösa kort- och visstidsbemanningen. 

• Pingday – Är ett dotterbolag till Öresundskraft som sköter driften för fiber i staden 
men de har också en stor utvecklingsavdelning (med fokus på tekniska lösningar) 
som vi skulle kunna använda oss av. Staden har ett ramavtal som vi kan nyttja för 
detta.  

• Yrkeskampen Sverigefinal i maj 2023 - Yrkeskampen är en tävling för åk 8 som 
Worldskills arrangerar där syftet är att öka intresset för praktiska moment. En tanke 
som uppkommit är att vi i samband med denna tävling skulle kunna marknadsföra 
våra egna yrkesprogram när vi arrangerar Sverigefinalen maj 2023. Annette fick i 
uppdrag att arbeta vidare med arrangemanget i maj med gymnasierektorerna. 

• Genomgång av Mål och ekonomi 2023 och förutsättningar framöver. 
• Peer Review – Datadriven analys. Som ett nästa steg uppkom förslag om att anlita en 

extern forskare som granskar metod, data och slutsatser kring olika samband.  
Annette och FoU har fått i uppdrag att skriva fram ett uppdrag till en extern 
granskare. 

• M365 – status kring nuläget avseende städning av mail och kalender inför 
kommande migration till molnet. 

• Maria H medarbetare håller på att se över distanslösningar i de rum på kontoret där 
vi kan ha möten för flera personer.  Förslag på rum delges Maria. 
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• Innovationsarbetet fortsätter – Det har dock tappat lite fart när det gäller förslag från 
verksamheterna och vi behöver fortsätta peppa medarbetare/enheter att söka 
medel. 

KoM 
• Maria informerade om att om att vi kommer få en ny grafisk profil i staden. 

 
2. Genomgång av Tidöavtal och prioriteringar- stadens styre 

 
Tidöavtalet 
Skolchefsföreningen har hjälpt till att ta fram ett underlag med de överenskomna punkter 
från Tidöavtalet som berör skolan. Tony har mailat Ledningsgruppen och styrgruppen. 
 
Avtalet innehåller bland annat direktiv om ett samarbetsprojekt för skolan. Projektplanen 
beskriver hur Sverigedemokraterna, Moderaterna, Kristdemokraterna, och Liberalerna i ett 
samarbetsprojekt kommer att utarbeta och genomföra politiska reformer för att ”lösa 
Sveriges viktigaste samhällsproblem på skolans område”.  
 
Det vi kan konstatera är att projektplanen innehåller flera likheter med 
Januariöverenskommelsen. Flera av förslagen kommer att tolkas och förklaras efterhand. 
Förslagen är inte tidsatta och finansieringen av förslagen klargörs vid regeringens 
presentation av budgetproppen.  
 
Staden styre 
Genomgång av staden inriktningar för mandatperioden 2023-2026 samt satsningar och 
uppdrag (två uppdrag som berör på skolan) 

1. Översyn för att stimulera högpresterande elever 
2. Helhetsgrepp kopplat till yrkesinriktade gymnasieprogram 

 
Framöver kommer vi behöva lägga tid på hur vi ska ta oss an de två uppdrag som berör 
skolan. 

 
3. Ekonomi 2023, resursfördelning aktuell utveckling 

Föredragande Birgitta Forssman 
 

Birgitta gav en kort lägesrapport kring ekonomiska förutsättningar framöver. 
 
Nytt sedan sist 

• lägre skatteintäkter 
• PO påslaget ytterligare högre 
• uppräkning sannolikt något högre än tidigare beräknat  
• ökningen av hyror hamnar på en lägre nivå 
• innovationsmedel – man får ta med beslutade men ej använda medel 
• begränsning av eget kapital som får användas 2023 
• tuffa år 2023,2024, trolig vändning 2025 

 
Effekter som påverkar 

• kostnadsbidrag försvinner 
• kostnadsökningar större än intäktsökningarna 
• behöver utveckla för att ta hem effekter 
• prioritera och föregå med gott exempel 
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Vid anteckningarna /Marie krantz 

• översyn av förvaltningskontorets avdelningar inkluderar även Pedagogiskt center 
och Elevhälsan 

• bruttolista med större förändringar upprättas 
 

Resursfördelning - grundprinciperna ligger kvar 
Utmaningar 

• analys av socioekonomiska tilldelningar samt uppdatering av aktuella uppdrag 
• utveckling av stadsbidrag, yrkesprogrammen på gymnasiet utökat antal timmar 
• digitaliserings kostnader 
• nyttjande av eget kapital 
• hantering av innovationsarbete framöver 
• uppdatering av lokalbanker och hyressystem (inkl. volymer) 
• basfinansierade kostnader och gemensamma fördelade kostnader 
• effekter av nytt regelverk kring LAS 
• obligatorisk lovskola utökat antal timmar 

 
4. Kort, kort  

 
Lägesrapport om Kvalitetsrapporterna (KR) för grund -och förskolan 
 

• KR för grundskolan kommer skickas ut till LG/SG de närmsta dagarna för 
genomläsning och feedback. 

• På LG mötet den 8 nov kommer Annette gå igenom KR för Gymnasiet och Lolitha går 
igenom och rapporten för grundskolan 

• Både KR för grundskola och KR för förskolan ska upp som informationsärenden på 
BUN 17 november, beslut sker i december 
 

5. I huvudet på Socialdirektör Emelie Erixon 
Emelie gav en presentation om sig själv och sin roll samt delade med sig av utmaningar och 
utvecklingsvisioner för socialtjänsten. 

 


